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Onderstaand treft u de beantwoording aan van de schriftelijke vragen die uw fractie gesteld heeft. 
 
Vraag 1: 
In voorgaande jaren heeft uw raad regelmatig gevraagd om te onderzoeken of er andere geschikte 
plekken in de stad zijn voor evenementen, waaronder de kermis. 
Wat zijn de meest recente resultaten van die onderzoeken? 
 
Antwoord 1: 
In opdracht van uw raad is in 2015 onderzocht welke andere/nieuwe terreinen er zijn. U bent hierover 
geïnformeerd per RIB van 24 november 2015. De bevindingen zijn vervolgens besproken in de 
stadsronde 08 december 2015.  
 
Uit het locatie- en spreidingsonderzoek, welke in 2015 is uitgevoerd, blijkt dat er diverse grote en 
kleine nieuwe evenemententerreinen de komende jaren worden ontwikkeld. Voor bestaande grote 
veel publiektrekkende evenementen op het Vrijthof zijn deze in de beoogde opzet (bij voorbeeld gras 
als ondergrond e.a.) echter niet geschikt. Aan het wel geschikt maken zijn hoge investeringskosten 
verbonden.  
 
Specifiek voor de kermis zijn geen alternatieve locaties voorhanden gebleken. Dat heeft te maken 
met de benodigde oppervlakte, (geen) aanwezige stroomvoorzieningen, specifieke ondergrond of de 
aanwezigheid van andere functies zoals de weekmarkten.  
 
Zoals uit het onderzoek gebleken is, is het verplaatsen van evenementen technisch niet haalbaar is. 
Dit heeft ertoe geleid dat bestaande meerjarige evenementen op het Vrijthof voorrang kregen, 
waaronder de kermis.  
 
In 2003, bij de verbouwing van de parkeergarage onder het Vrijthof, is ook fors geïnvesteerd in het 
verstevigen van de parkeergarage voor zware attracties, zoals bijvoorbeeld het reuzenrad.  
 
De uitkomsten uit het locatie- en spreidingsonderzoek zijn nog steeds van toepassing.  
 
 
 
 

https://maastricht.parlaeus.nl/user/bestuursdocument/env=help/action=showdoc/gd=5581/RIB_nieuwe_evenementenlocaties_en_spreiding_evenementen_-_2015.40080.pdf
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Vraag 2: 
Wat betekent het verplaatsen van de kermis voor de 60-dagen-norm voor het Vrijthof? 
 
Antwoord 2: 
Verplaatsen van de kermis in zijn huidige vorm is lastig (vrijwel onmogelijk) zoals blijkt uit het eerder 
uitgevoerde locatie- en spreidingsonderzoek. Indien er desondanks verplaatst zou worden zal de 
kermis kwalitatief minder worden qua attracties of zelfs verdwijnen in Maastricht. 

 
Uw raad heeft op 31 mei 2016 in het vigerend beleid en verordening de dagennorm (bovengrens) 
vastgesteld. Die norm komt erop neer dat op het Vrijthof maximaal 60 dagen per jaar een evenement 
mag plaatsvinden. Voor de overige locaties geldt dat per locatie maximaal 50 dagen een evenement 
mag plaatsvinden.  
Dit om ruimte te bieden aan voor de stad belangrijke imago en beleid versterkende evenementen. Dit 
vergde door de raad de vastgestelde 60-dagen-norm.  
 
Indien de kermis niet meer zou plaatsvinden op het Vrijthof dan komen binnen het bestaande beleid 
10 dagen vrij die door andere evenementen ingevuld kunnen worden. 
 
Daarbij is door de raad een toevoeging gedaan dat bestaande meerjarige evenementen op het 
Vrijthof (waaronder de kermis) door het college voorrang worden gegeven. Hiermee werd recht 
gedaan aan de uitkomst van het locatie- en spreidingsonderzoek voor deze evenementen.  
Dit betekent dat de kermis recht heeft op 10 dagen op het Vrijthof.   
 
 
Vraag 3: 
In de 60-dagen-norm rekent u nooit evenementen mee die een deel van het plein in beslag nemen. 
Waarom geeft een half plein met bezoekers en uitbaters en tijdens op- en afbouw geen overlast? 
 
Antwoord 3: 
De gemeenteraad heeft op 31 mei 2016 besloten dat de evenementen die minder dan 50% van de 
oppervlakte van een locatie in beslag nemen niet worden meegeteld in de maximale dagennorm. 
Deze 50% regel geldt overigens voor alle evenementenlocaties in Maastricht.  
De 50% regel kent alleen als voorwaarde het gebruiken van minder dan de helft van het oppervlakte 
van een evenementenlocatie en stelt vooralsnog geen andere aanvullende voorwaarden.  
 
 
Vraag 4: 
Wellicht zijn er nog slagen te maken om de op- en afbouwdagen te verminderen of minder lang te 
laten duren. Zijn daar regels voor opgesteld, of laat u dit geheel bij de diverse organisaties en 
bedrijven? 
 
Antwoord 4: 
Bij de aanmelding van het evenement wordt het aantal op- en afbouwdagen door de organisator 
aangegeven. Elk evenement is maatwerk en in het vergunningstraject worden deze dagen 
beoordeeld en overeengekomen met de evenementenorganisator en zo veel mogelijk tot een 
minimum beperkt. 
 
 
Vraag 5: 
Bent u bereid – gezien de vele en regelmatige reacties van bewoners en ondernemers – het 
evenementenbeleid met de betrokkenen te evalueren en bespreken? 

https://maastricht.parlaeus.nl/user/search/action=showpt/item=22852/Raadsvoorstel_31-2016_-_Evenementenbeleid_en_uitvoering_Maastricht_2016-2020.pdf
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Antwoord 5: 
Ja, in het eerste kwartaal van 2023 zal er participatie plaatsvinden doormiddel van 
informatiebijeenkomsten met een brede vertegenwoordiging vanuit de stad.  
 
 
Vraag 6: 
Bent u bereid dit op korte termijn te doen (eerder dan juni 2023)? Is er wellicht al een uitgebreid 
participatietraject in de planning voorzien? 
 
Antwoord 6: 
Zie het antwoord op vraag 5. 
 
 
Hoogachtend, 
 
Namens het college van burgemeester en wethouders van Maastricht, 
 
 
 
 
 
 
John Aarts 
Wethouder Mobiliteit, Stadsbeheer, Duurzaamheid en Hospitality 
 


